
 1 

Eclipse Foundation AISBL  
International not-for-profit association  

Rond-point Robert Schuman 11  
1040 Brussels  

RLE French-speaking Enterprise Court Brussels  
VAT BE 0760.624.114  
(the "Association”) 

CONVENING NOTICE TO THE EXTRAORDINARY MEETING OF  
THE GENERAL ASSEMBLY TO BE HELD ON 20 OCTOBER AT 16:00 CEST 

Approval of Revisions to the Eclipse Foundation AISBL Bylaws 

Dear Members of Eclipse Foundation AISBL, 

As Secretary of the Association, I am pleased to invite you to the extraordinary general assembly 
meeting of Eclipse Foundation AISBL that will be held at the office of notary Berquin, located at Avenue 
Lloyd George 11 1000 Brussels on 20 October at 16:00 CEST (the "Extraordinary Meeting"), with the 
preliminary agenda set out below. 

1. Important announcements 

At its meeting of 25-26 June 2025, the Board decided, in accordance with article 19.3 (i) juncto 48.1 
of the bylaws of the Association (the "Bylaws") to convene and hold the Extraordinary Meeting to 
amend a.o. the Bylaws. The amendment of the Bylaws requires a deliberation in an Extraordinary 
General Meeting. In accordance with article 48.2 of the Bylaws, the convening notice to the 
Extraordinary Meeting that will resolve on such proposal and the proposed amendments to the Bylaws 
must be brought to the attention of the Members at least forty-five (45) calendar days prior to the date 
of the Extraordinary Meeting.  

The Extraordinary Meeting will be held as a physical meeting with notary Tim Carnewal in attendance 
to certify a.o. the vote.  

Strategic Members, Contributing Members, Committer Members and Associate Members (together 
the "Members"), directors, the Executive Director, the Secretary, and any other officers or guests may 
attend in person. Voting Members (i.e., representatives of Strategic and Contributing members) can 
either attend in person or appoint a proxy to represent them at the meeting, as further explained 
in this convening notice. For technical and practical reasons, remote participation and remote 
voting (including via Zoom) will not be available due to this physical, in-person meeting format. 
FYI, this format is being used to accommodate the specific requirements for the meeting and its results 
to be notarized as explained further in Section 6 below.   

To streamline the process the Board is seeking to have Voting Members each be represented 
by proxy at the meeting. The Secretary (or in his absence his duly appointed replacement) will attend 
the Extraordinary Meeting physically to ensure a smooth organisation and running of the Extraordinary 
Meeting. Section 6 below describes the proxy process in detail.  
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In accordance with Article 20.7 of the Bylaws, the Extraordinary Meeting is validly constituted to discuss 
and resolve when at least one-third (1/3) of the Voting Members are present or represented. In the 
event that at the Extraordinary Meeting of 20 October, the legally required quorum to validly discuss 
and resolve on the final agenda items is not reached, a second meeting with the same agenda than for 
the first meeting will be convened to decide definitively and validly on said agenda, irrespective of the 
number of Voting Members present or represented. This second meeting may not be held less than 
fifteen (15) calendar days after the first meeting. 

In accordance with Article 19.4 of the Bylaws, the convening notice is given to each Member. With 
regard to the Voting Members, said convening notice is given in writing to every Voting Member who, 
on the record date for notice of the meeting, is entitled to vote. 

2. Preliminary agenda 
 

1. Adoption of a new text of the Bylaws of the Eclipse Foundation 
2. Power of attorney for the coordination of the Bylaws 
3. Power of attorney to the Board for the implementation of decisions taken 
4. Power of attorney for formalities 
5. Adjournment 

3. Description of matters that must be approved at the Extraordinary Meeting 

You will find below a description of the matters that shall be approved at the Extraordinary Meeting 
pursuant to the Bylaws or applicable law, in accordance with Article 19.4 of the Bylaws: 
 

1. Adoption of a new text of the Bylaws of the Eclipse Foundation  
Please find attached comparison between each of the French and English versions of the 
current and new versions of the Bylaws, as well as a clean version of the proposed final text, 
again in both French and English. 
  

2. Power of attorney for the coordination of the Bylaws 
This is a standard power of attorney granted to any associate of the notary Berquin 
Notarissen in the context of holding the meeting and subsequent filings to enact the updates 
to the Bylaws in Belgian law.  
 

3. Power of attorney to the Board for the implementation of decisions taken 
This is a standard power of attorney in the context of updates to the Bylaws in Belgian law to 
enable the Board to act in the implementation of the revisions. 
 

4. Power of attorney for formalities 
This is our standard power of attorney to enable our counsel to carry out the various tasks 
required to inform the appropriate authorities of the revisions.  
 

5. Adjournment 
This point concludes the Extraordinary Meeting. 

4. Admission conditions 

In accordance with Article 19.6 of the Bylaws, Strategic Members and Contributing Members, together 
forming the Voting Members, as well as Committer Members, Associate Members, directors, the 
Executive Director, the Secretary, other officers or guests shall be permitted to attend the Extraordinary 
Meeting in person.  
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If you plan to attend the Extraordinary Meeting physically, we kindly invite you to confirm your 
presence by e-mail to the secretary@eclipse-foundation.org at the latest by 15 October at 22:00 
CEST.  

 

5. Availability of documents  
All supporting documents in relation to the abovementioned agenda items for the extraordinary General 
Assembly Meeting are attached to this convening notice. 

6. Proxy form 

Article 20.3 of the Bylaws states that “Any Voting Member, officer, legal counsel, or third party may act 
on behalf of an unlimited number of Voting Members by virtue of a written proxy, if Belgian law requires 
that the decision of the General Assembly must be certified by notarial deed.” Changing the wording of 
the Bylaws falls into this category and thus requires certification by a notary.   

To facilitate this notarial process, all Voting Member representatives (i.e., the representatives of 
Strategic and Contributing members) will be sent the proxy form in a separate email and are asked to 
return this proxy form by email to secretary@eclipse-foundation.org in advance of the meeting. 

If you do not receive this separate email with voting instructions and you believe you should have as 
the representative of a Strategic or Contributing Member, please contact secretary@eclipse-
foundation.org.  

7. Voting procedure 

Voting at the Extraordinary Meeting shall be done in accordance with Article 20 of the Bylaws.  

Each voting Member has one (1) equal voting right on each matter submitted to the General Assembly. 

In accordance with Article 48.4 of the Bylaws the amendment of the Bylaws as set out under agenda 
item 1 the Bylaws require (i) the consent of at least two-thirds (2/3) of the votes cast by the Voting 
Members present or represented in the General Assembly meeting in compliance with article 20.1 of 
these Bylaws ; and (ii) any other consent requirements expressly set forth herein with respect to such 
amendment’s proposed subject matter. Additionally, to the extent a proposed amendment would alter 
a provision that would require the unanimous consent of the General Assembly for certain decisions, 
then such amendment must be unanimously approved in order to amend these Bylaws (we note that 
no such amendment is included in the new wording). For the calculation of the majority abstentions, 
blank or invalid votes will not be taken into account, neither in the numerator, nor in the denominator. 
All other decisions mentioned under agenda items 2, 3, and 4 above shall require a simple majority of 
the votes cast of the Voting Members present. 

7. Miscellaneous 

Please contact the Secretary of Eclipse Foundation at secretary@eclipse-foundation.org for more 
information or should you have questions. 
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On behalf of the Board,  

 

 

_________________ 
Paul White, Secretary 
Eclipse Foundation AISBL 

 

Attachments: 

Annex 1: French version of the final proposal of the new text of the Bylaws; 

Annex 2: English version of the final proposal of the new text of the Bylaws; 

Annex 3: French compared version between the current Bylaws and the final proposal of the new text 
of the Bylaws indicating explicitly the amendments; 

Annex 4: English compared version between the current Bylaws and the final proposal of the new text 
of the Bylaws indicating explicitly the amendments.   
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Eclipse Foundation AISBL  
Association internationale sans but lucratif  

Rond-point Robert Schuman 11  
1040 Bruxelles  

RPM Tribunal de l'Entreprises Bruxelles (division Francophone) 
TVA BE 0760.624.114  

(l'"Association") 

CONVOCATION À LA RÉUNION EXTRAORDINAIRE DE L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE 
DE L'ASSOCIATION QUI SE TIENDRA LE 20 OCTOBRE À PARTIR DE 16H00 CEST 

Approbation des Révisions des Statuts d'Eclipse Foundation AISBL 

Chers Membres d'Eclipse Foundation AISBL, 

En tant que Secrétaire de l'Association, j'ai le plaisir de vous inviter à l'assemblée générale 
extraordinaire d'Eclipse Foundation AISBL qui se tiendra en l'étude de notaire Berquin, située Avenue 
Lloyd George 11 1000 Bruxelles le 20 octobre à 16h00 CEST (l'"Assemblée Extraordinaire"), avec 
l'ordre du jour préliminaire ci-dessous. 

1. Annonces importantes 

Lors de sa réunion des 25 et 26 juin 2025, l'Organe d'Administration a décidé, conformément à l'Article 
19.3 (i) juncto 48.1 des statuts de l'Association (les " Statuts "), de convoquer et de tenir l'Assemblée 
Extraordinaire afin de modifier, entre autres, les Statuts. La modification des Statuts nécessite une 
délibération en Assemblée Générale Extraordinaire. Conformément à l'Article 48.2 des Statuts, la 
convocation à l'Assemblée Extraordinaire qui statuera sur cette proposition et les modifications 
proposées aux Statuts doivent être portées à la connaissance des membres au moins quarante-cinq 
(45) jours calendaires avant la date de l'Assemblée Extraordinaire.  

L'Assemblée Extraordinaire se tiendra sous la forme d'une réunion physique en présence du notaire 
Tim Carnewal, qui certifiera le vote.  

Les Membres Stratégiques, les Membres Contributeurs, les Membres Committeurs et les Membres 
Associés (ci-après dénommés les "Membres"), les administrateurs, le Directeur Exécutif, le Secrétaire 
et tous autres dirigeants ou invités peuvent assister à l'Assemblée en personne. Les Membres Votants 
(c'est-à-dire les représentants des Membres Stratégiques et des Membres Contributeurs) peuvent soit 
assister en personne à l'Assemblée, soit désigner un mandataire qui les représentera à 
l'Assemblée, comme expliqué plus en détail dans la présente convocation. Pour des raisons 
techniques et pratiques, la participation et le vote à distance (y compris via Zoom) ne seront 
pas disponibles en raison du format physique de la réunion. Pour votre information, ce format est 
utilisé pour répondre aux exigences spécifiques de la réunion et de ses résultats qui doivent être 
notariés, comme expliqué plus en détail dans la Section 6 ci-dessous.   

Afin de rationaliser le processus, l'Organe d'Administration souhaite que les Membres Votants 
soient représentés par procuration à la réunion. Le Secrétaire (ou, en son absence, son 
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remplaçant dûment désigné) assistera physiquement à l'Assemblée Extraordinaire afin d'en assurer 
une organisation et un déroulement harmonieux. La Section 6 ci-dessous décrit en détail la procédure 
de procuration.  

Conformément à l'Article 20.7 des Statuts, l'Assemblée Extraordinaire est valablement constituée pour 
discuter et décider lorsqu'au moins un tiers (1/3) des Membres Votants sont présents ou représentés. 
Au cas où, lors de l'Assemblée Extraordinaire du 20 octobre, le quorum légalement requis pour délibérer 
et décider valablement sur les derniers points de l'ordre du jour ne serait pas atteint, une deuxième 
Assemblée avec le même ordre du jour que celui de la première réunion sera convoquée pour statuer 
définitivement et valablement sur ledit ordre du jour, quel que soit le nombre de Membres Votants 
présents ou représentés. Cette seconde réunion ne peut se tenir moins de quinze (15) jours calendaires 
après la première réunion. 

Conformément à l'Article 19.4 des Statuts, la convocation est adressée à chaque Membre. En ce qui 
concerne les Membres Votants, cette convocation est adressée par écrit à chaque Membre Votant qui, 
à la date d'enregistrement de la convocation à la réunion, a le droit de voter. 

2. Ordre du jour préliminaire 
 

1. Adoption d'un nouveau texte des Statuts d'Eclipse Foundation 
2. Procuration pour la coordination des Statuts 
3. Procuration à l'Organe d'Administration pour l’exécution des décisions prises 
4. Procuration pour les formalités 
5. Levée de la séance  

3. Description des questions qui doivent être approuvées lors de l'Assemblée 
Extraordinaire 

Vous trouverez ci-dessous une description des questions qui doivent être approuvées lors de 
l'Assemblée Extraordinaire en vertu des Statuts ou de la loi applicable, conformément à l'Article 19.4 
des Statuts : 

1. Adoption d'un nouveau texte des Statuts d'Eclipse Foundation  
Veuillez trouver ci-joint les comparaisons entre les versions FR et EN de la version actuelle et 
de la nouvelle version des Statuts.  
 

2. Procuration pour la coordination des Statuts 
Il s'agit d'une procuration standard accordée à tout collaborateur du notaire Berquin Notaire 
dans le cadre de la tenue de la réunion et des dépôts subséquents pour mettre en œuvre les 
mises à jour des Statuts en droit belge.  
 

3. Procuration à l'Organe d'Administration pour l'exécution des décisions prises 
Il s'agit d'une procuration standard dans le cadre des mises à jour des Statuts en droit belge 
pour permettre à l'Organe d'Administration d'agir dans le cadre de la mise en œuvre des 
révisions.  
 

4. Procuration pour les formalités 
Il s'agit d'une procuration standard pour permettre à notre conseil d'effectuer les différentes 
tâches nécessaires pour informer les autorités compétentes des révisions.  
 

5. Ajournement 
Ce point conclut l'Assemblée Extraordinaire. 

8. Conditions d'admission 
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Conformément à l'Article 19.6 des Statuts, les Membres Stratégiques et les Membres Contributeurs, 
qui forment ensemble les Membres Votants, ainsi que les Membres Committeurs, les Membres 
Associés, les administrateurs, le Directeur Exécutif, le Secrétaire, les autres dirigeants ou les invités 
sont autorisés à assister en personne à l'Assemblée Extraordinaire.  

Si vous prévoyez d'assister physiquement à l'Assemblée Extraordinaire, nous vous invitons à 
confirmer votre présence par e-mail à l'adresse secretary@eclipse-foundation.org au plus tard 
le 15 octobre à 22h00 CEST.  

9. Disponibilité des documents  
Tous les documents relatifs aux points susmentionnés de l'ordre du jour de l'Assemblée Générale 
extraordinaire sont joints à la présente convocation. 

10. Formulaire de procuration 

L'Article 20.3 des Statuts dispose que "Tout Membre Votant, dirigeant, conseiller juridique, ou tiers peut 
agir au nom d’un nombre illimité de Membres Votants en vertu d’une procuration écrite, si la loi belge 
exige que la décision de l’Assemblée Générale soit certifiée par acte notarié". La modification du libellé 
des Statuts entre dans cette catégorie et nécessite donc une certification par un notaire.   

Pour faciliter ce processus notarial, tous les représentants des Membres Votants (c'est-à-dire les 
représentants des Membres Stratégiques et des Membres Contributeurs) recevront le formulaire de 
procuration dans un e-mail séparé et sont priés de renvoyer ce formulaire par courriel à 
secretary@eclipse-foundation.org [à l'attention du Directeur Exécutif] avant la réunion. 

Si vous ne recevez pas ce courriel séparé contenant les instructions de vote et que vous estimez que 
vous auriez dû le faire en tant que représentant d'un Membre Stratégique ou Contributeur, veuillez 
contacter secretary@eclipse-foundation.org .  

La version française de la procuration est la version officielle à signer et la version anglaise est 
communiquée à titre d'information uniquement.   

11. Procédure de vote 

Le vote à l'Assemblée Extraordinaire se fait conformément à l'Article 20 des Statuts.  

Chaque Membre Votant dispose d'un (1) droit de vote égal sur chaque question soumise à l'Assemblée 
Générale. 

Conformément à l'Article 48.4 des Statuts, la modification des Statuts telle que présentée au point 1 de 
l'ordre du jour requiert (i) le consentement d'au moins deux tiers (2/3) des votes exprimés par les 
Membres Votants présents ou représentés lors de la réunion de l'Assemblée Générale conformément 
à l'Article 20.1 des présents Statuts ; et (ii) toutes autres exigences de consentement expressément 
énoncées dans les présentes en ce qui concerne l'objet proposé de la modification en question. En 
outre, dans la mesure où une modification proposée modifierait une disposition qui exigerait le 
consentement unanime de l'Assemblée Générale pour certaines décisions, cette modification doit être 
approuvée à l'unanimité afin de modifier les présents Statuts (nous notons qu'aucune modification de 
ce type n'est incluse dans la nouvelle formulation). Pour le calcul des abstentions majoritaires, les votes 
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blancs ou nuls ne seront pas pris en compte, ni au numérateur, ni au dénominateur. Toutes les autres 
décisions mentionnées aux points 2, 3 et 4 de l'ordre du jour doivent être prises à la majorité simple 
des voix exprimées par les Membres Votants présents. 

7. Divers 

Veuillez contacter le Secrétaire d'Eclipse Foundation à l'adresse secretary@eclipse-foundation.org 
pour de plus amples informations ou si vous avez des questions. 

Au nom de l'Organe d'Administration,  

 

 

_________________ 
Paul White, Secrétaire 

 

Pièces jointes : 

Annexe 1 : Version française de la proposition finale du nouveau texte des Statuts ; 

Annexe 2 : Version anglaise de la proposition finale du nouveau texte des Statuts ; 

Annexe 3 : Version française comparée entre les Statuts actuels et la proposition finale du nouveau 
texte des Statuts indiquant explicitement les amendements ; 

Annexe 4 : Version anglaise comparée entre les Statuts actuels et la proposition finale du nouveau 
texte des Statuts indiquant explicitement les amendements. 
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